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Protokó  ł Nr X  XXV  /20  22  

z sesji  Rady  Gminy  Zatory,  która  odbyła  się  w  dniu  12  maja 2022 roku

i trwała od godz. 14.00 do godz. 15.55.

W Sesji na 15 Radnych udział wzięło 14.

W obradach uczestniczyli także:

1.Grzegorz Falba – Wójt Gminy Zatory

2.Jacek Jackiewicz – Zastępca Wójta

3.Anna Abramczyk – Skarbnik Gminy

4.Beata Wójcik – Kierownik OPS

5.Anna Jarząbek – Przewodnicząca GKRPA

6.Kamil Prus – Prawnik

7. Włodzimierz Kaczmarczyk – Radny Powiatu Pułtuskiego

8. Sołtysi

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu)

Ad. pkt 1

Otwarcia  XXXV  Sesji  Rady  Gminy  Zatory  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy

– p. Zofia Drabczyk, witając przybyłych Radnych oraz wszystkich obecnych na sali.

Ad. pkt 2

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, wobec czego

istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu).

Ad. pkt 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  oznajmiła,  że  porządek  obrad  Radni  otrzymali  wraz

z  zaproszeniem na  posiedzenie  sesji.   Zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  zmiany w porządku

obrad. 



Radny –  Pan Henryk Kisiel  zawnioskował  o zmianę  porządku obrad poprzez  wyłączenie

punktu 7 o brzmieniu:  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze

darowizny na rzecz Gminy Zatory nieruchomości stanowiącej własność powiatu pułtuskiego

– w celu  „debaty  na temat drogi,  która ma być przejęta od Starostwa,  z  udziałem Pana

Starosty”.

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.

Głosy  przedstawiały  się  następująco:  za-  6,  przeciw –  7,  wstrzymanie  się  od  głosu  –  1.

Przewodnicząca oznajmiła, że po głosowaniu wniosek Pana Radnego nie przeszedł. 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022.
6. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zatory.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny na rzecz

Gminy Zatory nieruchomości stanowiącej własność powiatu pułtuskiego.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok
2022.

10. Ocena zasobów pomocy społecznej.
11. Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
12. Wnioski i oświadczenia Radnych.
13. Sprawy różne.
14.  Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 4

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy

znajduje się do wglądu w Biurze Rady  oraz że jest zawsze wyłożony przed posiedzeniem

sesji.

Do protokołu  nie zgłoszono żadnych uwag, w związku z tym przyjęcie jego Przewodnicząca

poddała pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 Radnych – 14 głosami „za” przyjęła protokół, przy braku
głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

(Imienny protokół głosowania stanowi załącznik  do protokołu)



Ad. pkt 5

Skarbnik  –  p.  Anna  Abramczyk  poinformowała,  że  Uchwała  zakłada  zmiany  w zakresie

dochodów i wydatków.

Na podstawie decyzji Wojewody Mazowieckiego o zmianach dotacji celowych na 2022 rok w

planie dochodów i wydatków bieżących zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę

132.931,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatków osłonowych oraz na koszty obsługi

zadania.

Niniejszą uchwałą wprowadza się do budżetu po stronie dochodów i  wydatków środki w

wysokości:

-  144.840,00  zł  z  tytułu  otrzymanego  dofinansowania  na  realizację  Projektu  „Cyfrowa

Gmina” w ramach działania Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na

zagrożenia. Dofinansowanie otrzymane w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa

na lata 2014-2020 – umowa o powierzenie grantu nr 4306/2022 zawarta ze Skarbem Państwa.

- 28.088,00 zł z tytułu dofinansowania zadania pn. „Usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów

zawierających azbest z terenu Gminy Zatory”,

Ponadto  zwiększa  się  plan  dochodów  o  kwotę  45.564,81  zł  z  tytułu  otrzymanego

dofinansowania  zadania  pn.  „Usuwanie  odpadów  z  folii  rolniczych,  siatki  i  sznurka  do

owijania balotów, opakowań po nawozach i typu Big Bag”. Na ww. zadanie zabezpiecza się w

planie wydatków środki w wysokości 49.210,00 zł (  z tego dotacja – 45.564,81 zł środki

własne – 3645,19 zł).

W planie dochodów majątkowych zachodzą następujące zmiany:

- rezygnuje się ze sprzedaży mienia, tj. budynku po byłej szkole w Ciskach wraz z działką,

budynku po byłej szkole w Cieńszy wraz działką oraz ze sprzedaży budynku gminnego wraz

z działką w Zatorach zmniejszając plan dochodów o kwotę 1.000.000,00 zł,

- w związku z przesunięciem na 2023 II etapu prac dot. zadania pn. Budowa hali sportowej w

Zatorach  zmniejsza  się  w  2022  r  plan  dochodów  majątkowych  o  kwotę  939.200,00  zł

stanowiących  dofinansowanie  drugiego  etapu  –  dotacja  zgodnie  z  zawartą  umową  Nr

2020/0184/11071/SubA/DIS/SP z Ministrem Sportu o dofinansowanie ze środków Funduszu

Rozwoju Kultury Fizycznej.



W związku ze  zmianą  wysokości  oprocentowania  kredytów zwiększa  się  plan  wydatków

bieżących związanych obsługą zadłużenia o kwotę 100.000,00 zł.

W planie wydatków majątkowych wprowadzono następujące zmiany:

- zwiększa się plan wydatków dot. zadania pn. .”Poprawa gospodarki wodno–ściekowej w

gminie  Zatory” na które  gmina otrzymała środki  w wysokości 5.700.000,00 zł  w ramach

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. o kwotę 53.000,00 zł ,

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z nadzorem inwestorskim.

- w związku z przesunięciem na 2023 r terminu realizacji II etapu budowy hali sportowej w

Zatorach zmniejsza się w 2022 roku plan wydatków o kwotę 4.320.00,00 zł. (zadanie objęte

wykazem przedsięwzięć do WPF).

- zwiększa się plan wydatków majątkowych w zadaniu pn. Zakup sprzętu interaktywnego w

celu wykorzystania go do działań profilaktycznych z zakresu przeciwdziałania alkoholizmowi

prowadzonych wśród młodzieży o kwotę  46.151,65 zł  (niewykorzystane w 2021 r  środki

pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych). Plan po zmianach na

ww. zadanie wynosi 61.058,96 zł.

Po uwzględnieniu powyższych zmian planowany wynik budżetu ulega zmianie  i  jest  nim

deficyt w wysokości 2.866.275,15 zł, który planuje się pokryć:

1)  z przychodów bezzwrotnych (wolnych środków) w kwocie 1.507.479,32 zł  planuje się

sfinansowanie następujących zadań jednorocznych:

- Termomodernizacja budynków szkolnych w Zatorach i Pniewie – 965.908,00 zł,

- Termomodernizacja poddasza oraz montaż okien w świetlicy wiejskiej– 30.027,19 zł,

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 31.544,13 zł

- Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w gminie Zatory – 353.000,00 zł 

-  Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  rozbudowę  budynku  Urzędu  Gminy  wraz  z

zagospodarowaniem terenu – 127.000,00 zł.

2)  z  przychodów  pochodzących  z  niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku
bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w
kwocie 1.358.795,83 zł planuje się sfinansowanie następujących inwestycji jednorocznych:

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki



pochodzące z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)

-  Zakup  sprzętu  interaktywnego  w  celu  wykorzystania  go  do  działań  profilaktycznych  z

zakresu  przeciwdziałania  alkoholizmowi  prowadzonych  wśród  młodzieży  –  61.058,96  zł

(niewykorzystane w 2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów

alkoholowych – 14.907,31 oraz  niewykorzystane w 2021 r  środki  pochodzące z  opłat  na

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00

Radna  Pani  Anna  Chudoń  oznajmiła,  że:  „od  poprzedniej  zmiany  budżetowej do  dnia
dzisiejszego wyniki ekonomiczne zmieniły się na plus. Czy według Pani Skarbnik dojdziemy
do końca roku żeby nie brać kredytu i żeby deficyt się nie zwiększył”.

Skarbnik odpowiedziała, że „na ten moment nie możemy zagwarantować, że do końca roku
wynik się nie zmieni,  bo jeszcze nie wszystkie przetargi są rozstrzygnięte.  Na ten moment
kredyt  jest  nam niepotrzebny,  więc  nie  planujemy jego zaciągania,  a  jak  będzie  dalej  to
zobaczymy”. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań  Przewodnicząca  odczytała  uchwałę,  a  następnie

poddała ją pod głosowanie.

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr  224/XXXV/2022 w sprawie zmian uchwały

budżetowej  gminy  Zatory  na  rok  2022 –  stosunkiem  głosów:  za  -  14,  brak  głosów

przeciwnych i  wstrzymujących się, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  podjęcia  ww.  uchwały  stanowi  załącznik do

protokołu)

Ad. pkt 6       

Skarbnik  –  p.  Anna  Abramczyk  omówiła  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Gminy Zatory.

Radny Pan Henryk Kisiel zapytał  czy zostały wydatkowane pieniądze na świadczenia dla

Ukraińców.

Skarbnik odpowiedziała,  że część środków już została wydatkowanych,  część przyszła na



rachunek więc kolejnym zarządzeniem będzie wprowadzone do budżetu i kolejne osoby będą

otrzymywały świadczenie. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań  Przewodnicząca  odczytała  uchwałę,  a  następnie

poddała ją pod głosowanie.

Rada  Gminy  Zatory  podjęła  Uchwałę  Nr  225/XXXV/2022  w  sprawie  zmiany

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Zatory,  stosunkiem  głosów:  za  -  14,  brak

głosów przeciwnych i  wstrzymujących się, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  podjęcia  ww.  uchwały  stanowi  załącznik   do

protokołu)

Ad. pkt 7

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie

w drodze darowizny na rzecz Gminy Zatory nieruchomości stanowiącej własność powiatu

pułtuskiego omawiany był na posiedzeniu komisji.  Zostało także wypracowane stanowisko w

tej  sprawie.  Pani  Drabczyk  przypomniała,  że  o  tym  temacie  były  rozmowy  znacznie

wcześniej  tj.  na  komisjach  30  marca  2021  roku  oraz  na  komisjach  19  lipca  2022  roku.

Oznajmiła, że taki proces uregulowania prawnego nie dzieje się z dnia na dzień, jest to proces

długi, dlatego też po posiedzeniu tych komisji, za akceptacją Państwa Radnych,  Pan Wójt

rozpoczął procedurę uregulowania stanu prawnego tej drogi. Finałem tego jest to, że w dniu

dzisiejszym jest projekt uchwały w tej sprawie.

Radna Pani Anna Chudoń  oznajmiła, że Radni nie powinni odrzucić tej uchwały. Wyraziła

przekonanie,  że  starostwo  tej  drogi  nie  wyremontuje  oraz  że  droga  ta  nie  może  być

„bezpańska”.

Radny Pan Henryk Kisiel oznajmił, że każdy ma swoje zdanie na temat przejęcia tej drogi.

Zwrócił uwagę na to, że to powiat powinien troszczyć się o tą drogę gdyż jest ona powiatowa.

Stwierdził, że możemy przejąć drogę, ale w takim stanie, aby jej remont nie naruszał budżetu

gminy.  Radny  podkreślił,  że  droga  jest  w  bardzo  złym stanie  i  gdy  zostanie  przejęta  to

mieszkańcy  będą  ubiegać  się  o  remont.  Stwierdził  także,  że  Pan  Wójt  złożył  wniosek  o

przejęcie drogi do starostwa, ale to najpierw powinien porozmawiać z Radnymi na ten temat. 

Radny  Pan  Krzysztof  Piątkowski  oznajmił,  że  dyskusja  na  temat  drogi  odbyła  się  na



posiedzeniu  komisji.  Było  to  zrozumiałe,  było  również  wypracowane  stanowisko  w  tej

sprawie.  Wniosek  formalny  złożony  przez  Pana  Henryka  Kisiela  nie  jest  zasadny,  gdyż

argumenty odnośnie przejęcia drogi były przedstawione tydzień wcześniej.  Radny uznał, że

jest to próba zablokowania remontu drogi na przyszłość. Poprosił Radnych o zagłosowanie za

tym, aby droga ta stała się drogą gminną, czyli za przygotowaną uchwałą.

Radna Pani Jolanta Kucińska stwierdziła, że ma wiele wątpliwości i że zagłosuje przeciwko

tej uchwale. Oznajmiła, że Pan Wójt świadomie wprowadził na komisjach Radnych w błąd

mówiąc, że:  ktoś kiedyś podpisał jakieś zobowiązanie i musimy przejąć tą drogę, że droga nie

jest  drogą  tylko  zwykłą  nieruchomością”.   Radna  oznajmiła,  że  Wójt  nie  poinformował

Radnych, że zamierza złożyć wniosek do starostwa o przejęcie drogi. Radna oznajmiła, że

czuje się oszukana i celowo wprowadzona w błąd.

Radny Pan Henryk Kisiel  wyraził  zdanie,  że  popiera  Panią  Jolantę  Kucińską  i  że  jest  to

wprowadzenie Rady w błąd. 

Radna Pani Anna Chudoń oznajmiła, że Radni powinni kierować się dobrem człowieka.

Sołtys wsi Lutobrok Pani Agata Makowska oznajmiła, że do tej pory przez kilkanaście lat tą

drogą opiekowała się gmina. 

Radna Elżbieta Kruszewska oznajmiła,  że droga powinna być zrobiona, bo służy ludziom

naszej gminy. 

Radna Jolanta Kucińska oznajmiła, że mowa jest o przejęciu drogi, a nie o jej remontowaniu. 

Wójt  Pan  Grzegorz  Falba  oznajmił,  że  wszelkie  informacje  są  przekazywane  Radnym.

Oznajmił, że nie poczuwa się do działań na przekór Radzie i do tego aby kogoś okłamywał

czy tez zatajał, gdyż wszystko w sprawie przejęcia drogi było powiedziane.  Była mowa o

regulacji stanu prawnego drogi w Lutobroku,  aby być gotowym z projektami pod przyszłe

nabory wniosków.  Wójt powiedział, że nie jest to żadne wychodzenie na przekór Radzie, że

złożył  wniosek  o  doprowadzenie  do  stanu  prawnego,  mając  pełną  świadomość  po

zeszłorocznych komisjach, że może to zrobić.  Nikt wtedy nie powiedział, aby tego nie robić.

Wójt  przedstawił historię tej drogi i poparł swoją wypowiedź dokumentacją. Podkreślił, że

dokumenty  te  są  do  wglądu.   Oznajmił,  że  właściwym  jest  uregulowanie  stanu  dróg  i

dopasowanie ich do obowiązującej kategorii. Stwierdził, że uchwała ta powinna być  podjęta.

Radny Powiatu Pułtuskiego Pan Włodzimierz Kaczmarczyk oznajmił, że droga w Lutobroku

była zawsze przypisana gminie. Radni Powiatu Pułtuskiego jednomyślnie podjęli uchwałę o

przekazaniu tej działki. Wszystkie drogi na terenie gminy są nasze bo prowadzą do naszych



mieszkańców. 

Radny  Pan  Henryk  Kisiel  oznajmił,  że  wykład  Pana  Wójta  odnośnie  historii  tej  drogi

powinien być przedstawiony wcześniej.

Wójt  odpowiedział,  że w marcu i lipcu 2021 roku była mowa o tym aby regulować stan

prawny drogi.  Oznajmił, że należy trzymać się faktów.

Radna Pani Jolanta Kucińska oznajmiła, że ma żal do Pana Wójta, że to co powiedział dzisiaj

nie było powiedziane na komisjach. Stwierdziła, że nastawiła się na głosowanie przeciwko,

ale  po wyjaśnieniu wierzy Panu Wójtowi. 

Radna  Pani  Anna  Chudoń oznajmiła,  że  Wójt  bardzo się  stara  i  jest  jej  wstyd że  Radni

zarzucają Wójtowi kłamstwo.

W związku z brakiem dodatkowych pytań  Przewodnicząca   odczytała  uchwałę,  a  następnie

poddała ją pod głosowanie.

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 226/XXXV/2022 w sprawie  wyrażenia zgody

na  nabycie  w drodze  darowizny  na  rzecz  Gminy  Zatory  nieruchomości  stanowiącej

własność  powiatu  pułtuskiego –  stosunkiem  głosów:  za  -  12,  przeciw  -  0 i

wstrzymujących się - 2, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  podjęcia  ww.  uchwały  stanowi  załącznik   do

protokołu)

Ad. pkt 8

Przewodnicząca poinformowała,  że uchwała w sprawie zaliczenia drogi  do kategorii  dróg

gminnych została omówiona na posiedzeniu komisji.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca  odczytała uchwałę, a następnie poddała ją pod

głosowanie.

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 227/XXXV/2022 w sprawie zaliczenia drogi do

kategorii  dróg  gminnych –  stosunkiem  głosów:  za  -  14,  brak  głosów przeciwnych  i

wstrzymujących się, która stanowi załącznik  do protokołu.



(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  podjęcia  ww.  uchwały  stanowi  załącznik   do

protokołu)

Ad. pkt 9

Przewodnicząca  poinformowała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego

Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania

Narkomanii na rok 2022 został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca  odczytała uchwałę, a następnie poddała ją pod

głosowanie.

Rada  Gminy  Zatory  podjęła  Uchwałę  Nr  228/XXXV/2022 w  sprawie  przyjęcia

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2022: za  -  14,  brak  głosów  przeciwnych  i

wstrzymujących się, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  podjęcia  ww.  uchwały  stanowi  załącznik   do

protokołu)

Ad. pkt 10

W związku z brakiem pytań Ocena zasobów pomocy społecznej została przyjęta.

Ad. pkt. 11

1.Odbył się przetarg dotyczący „Poprawy gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Zatory”

(budowa stacji uzdatniania wody oraz dostawa ciągnika, beczkowozu i przyczepy do obsługi

tej stacji). Na obie części tego przetargu wpłynęło po jednej ofercie. Jeżeli chodzi o budowę

stacji to oferta wpłynęła od firmy BARTOSZ z Białegostoku z ceną 5 344 350,00 zł zł. Na

dostawę sprzętu oferta wpłynęła od firmy TECHPOM z m. Krzywonoś z ceną 391.447,50 zł.

Łączna kwota to 5 735 797, 50 zł.  To zadanie mamy przewidziane do realizacji z Polskiego

Ładu, 5 700 000,00 zł dostaliśmy dotacji,  300 000,00 zł mamy wkładu własnego, a więc

zmieściliśmy się w zakładanych środkach. 6 maja br. została podpisana umowa z wykonawcą.

2. Odbyło się postępowanie na pełnienie nadzoru nad ww. inwestycją.  Wpłynęły 3 oferty.

Rozbieżność cenowa między nimi jest nawet dwukrotna od 64 999,00 do 120 540,00 zł. Jeżeli



wszystkie warunki są spełnione to prawdopodobnie najtańsza oferta zostanie wybrana.

3. W przyszłym tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na zbiórkę folii rolniczych i zbiórkę

azbestu.

4. Dnia 10 maja br. odbyło się otwarcie ofert na termomodernizację budynków szkolnych.

Wpłynęło trzy oferty.  Po dokonaniu oceny ofert i wybraniu oferty najkorzystniejszej Rada

Gminy  zdecyduje  o  realizacji  inwestycji  poprzez  zwiększenie  środków  finansowych  w

budżecie lub rezygnacji z jej wykonania.

5. Budowa hali sportowej uległa przyspieszeniu. Zgodnie z podpisanym aneksem zakończenie

pierwszego etapu budowy jest przewidziane do końca czerwca. Drugi etap to jest 12 miesięcy

od zakończenia etapu pierwszego.

6. Ze względu na duże koszy rezygnujemy z organizacji dożynek gminnych. Przewidujemy

organizację Dnia Dziecka – 04 czerwca br w Pniewie.

Ad. pkt. 12

Brak wniosków i oświadczeń Radnych. 

Ad. pkt. 13

Radny  Pan  Henryk  Kisiel  oznajmił  „przejęzyczyłem  się  odnośnie  wypowiedzenia  słowa

oszust, miałem na myśli niedoinformowanie”

Radna Pani Anna Chudoń zapytała dlaczego został odwołany wyjazd dla Radnych i Sołtysów.

Wójt  odpowiedział,  że  to  jego  decyzją  wyjazd  został  odwołany.  Poprosił  o  wzajemne

szanowanie się.

Radny Pan Henryk Kisiel  zapytał  Przewodniczącą czy wiadomo coś  w sprawie wniosku,

który  złożył rok temu odnośnie progów zwalniających i pasów przy kościele w Pniewie. 

Przewodnicząca poinformowała, że złożyła pismo do powiatu gdyż jest to droga powiatowa.

Ad. pkt. 14

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Rady Gminy o godz. 15.55 Przewodnicząca –
p. Zofia Drabczyk zamknęła obrady.
Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokolant                                                                               Przewodniczący


